
MONDELINGE VRAGEN

Het lid Voermans van de fractie van de VVD heeft tijdig onderstaande mondelinge vragen 
ingediend:

Sinds januari 2023 is de spooronderdoorgang in Diemen geopend. Het einde van de 
spoorwegovergang. Een mooie mijlpaal! Dit heeft vele voordelen voor de inwoners van 
Diemen. Bijvoorbeeld het wachten voor de slagbomen is nu voorbij. Komende maanden 
worden er nog kleine en grote werkzaamheden verricht in de omgeving van het station.
Een van de dingen waar inwoners - bijvoorbeeld ter voet, fiets, scootmobiel, rolstoel - van 
Diemen mee te maken hebben is hoe ontzettend steil de onderdoorgang is. Dit is vervelend 
voor inwoners en daarom willen wij enkele vragen stellen over deze actualiteit.

1. Wij gaan er vanuit dat de hellingshoek en dus de steilheid van het voetgangers- en 
fietspad aan alle normen voldoen, inclusief een advies van de WMO raad. Niettemin 
zijn er klachten. In hoeverre heeft de gemeente, ook in de rol van wegbeheerder, 
rekening gehouden met hoe steil de onderdoorgang is tijdens het ontwerp en andere 
fase van het project? Heeft de gemeente hier signalen over ontvangen of gelezen?

2. Is de wethouder het eens dat door de steile helling de onderdoorgang de inclusiviteit 
niet bevordert en toegankelijkheid beperkt voor sommige inwoners?

3. Hoe kijkt de wethouder naar de veiligheid van de steile onderdoorgang? Bijvoorbeeld 
als een inwoner op een fiets, rolstoel of andere manier niet veilig aan de andere kant 
kan komen.

4. Welke verbeteringen wil de wethouder gaan inzetten?


